



## The importance of nomination

When you buy a life insurance policy, it is mainly to **provide comfort and assistance for your loved ones** should any unfortunate events happen to you. You would want to ensure that their well-being and lifestyle will not be badly impacted. Which is why it is **important to have them as nominee(s) of your insurance policy(ies)**.



### Who is a nominee, and why is it important for you to have nominee(s)?

A nominee is a person who is **entitled to receive the policy proceeds**.



Sometimes there is more than one nominee. In this case, the policy proceeds will be divided, in the amounts determined by the policyholders as specified in the policy contract, between the nominees.



The policy proceeds will not form part of your estate, hence it is free from any claims from your creditors (if any). This applies to non-Muslim policyholders only.

For Muslim policyholders, nominations can be made, and the policy proceeds will be distributed according to Syariah Law.

### What are the consequences for not naming a nominee(s)?

With no nominee(s), your policy proceeds will be kept with the Insurer until your next of kin has the proper documentation, such as a Letter of Administration etc., for the Insurer to disburse the proceeds. This process may take up to six months or more, resulting in a delay of your family receiving the policy proceeds.



### What can you do to avoid this?



**1** Ensure that you have nominee(s) for each of your policy(ies)



**2** Your Servicing Agent should advise you on the importance of having a nominee



**3** Please be reminded to review your insurance policy nomination and ensure your nominee(s) are still valid (alive) or when there is a change in your life stages, e.g., change of marital status, the addition of family members, etc.

## Make a nomination NOW!

Manulife Insurance Berhad (200801013654 (814942-M)) is a company licensed under the Financial Services Act 2013 and regulated by Bank Negara Malaysia. It is located at 16<sup>th</sup> Floor, Menara Manulife, 6, Jalan Gelenggang, Damansara Heights, 50490 Kuala Lumpur.

Tel: 03 2719 9228 / 2719 9112 Fax: 03 2092 2960



## Kepentingan penamaan



Apabila anda melanggan polisi insurans hayat, tujuannya adalah untuk **memberikan keselesaan dan bantuan kepada orang tersayang** jika kejadian tidak diduga menimpa anda. Anda mahu memastikan bahawa kesejahteraan dan gaya hidup mereka tidak terjejas teruk. Sebab itulah anda **perlu memastikan mereka merupakan penama bagi polisi insurans anda.**

### Siapakah penama, dan mengapakah amat penting untuk menetapkan penama?

Penama ialah orang yang **layak menerima hasil polisi.**



Kadangkala terdapat lebih daripada satu penama. Dalam kes ini, hasil polisi akan dibahagikan antara penama, dalam jumlah yang ditentukan oleh pemegang polisi yang dinyatakan dalam kontrak polisi.

Hasil polisi tidak akan membentuk sebahagian daripada harta pusaka anda, dan dengan itu bebas daripada tuntutan pemiutang (jika ada). Pembahagian ini diguna pakai bagi pemegang polisi bukan beragama Islam sahaja.

Untuk pemegang polisi beragama Islam, penamaan boleh dibuat dan hasil polisi akan diagihkan menurut Undang-Undang Syariah.

### Apakah akibatnya jika tidak membuat penamaan?

Tanpa penamaan, hasil polisi anda akan disimpan dengan syarikat insurans sehingga waris anda mendapatkan dokumentasi sewajarnya, seperti Surat Pentadbiran dll, supaya syarikat insurans boleh mengagihkan hasil polisi. Proses ini mengambil masa sehingga enam bulan atau lebih, menyebabkan kelewatan keluarga anda menerima hasil polisi.



### Apakah yang boleh anda lakukan untuk mengelakkannya?



1 Pastikan anda telah menyatakan penama bagi setiap satu polisi anda



2 Ejen Perkhidmatan anda seharusnya menasihati anda tentang kepentingan penamaan



3 Anda diingatkan untuk menyemak penamaan polisi insurans dan memastikan penamaan anda masih sah (penama masih hidup) atau apabila terdapat perubahan peringkat kehidupan, cth perubahan status perkahwinan, penambahan bilangan ahli keluarga dll.

## Buat penamaan SEKARANG!

Manulife Insurance Berhad (200801013654 (814942-M)) ialah sebuah syarikat yang didaftarkan di bawah Akta Perkhidmatan Kewangan 2013 dan dikawal selia oleh Bank Negara Malaysia. Ia terletak di Tingkat 16, Menara Manulife, 6, Jalan Gelenggang, Damansara Heights, 50490 Kuala Lumpur.

Tel: 03 2719 9228 / 2719 9112 Faks: 03 2092 2960



## 指定受益人的重要性

签购人寿保险的主要目的是在您遭遇不测时,为您的亲人提供协助,让他们安然度过困境。换言之,您可确保您的亲人以及他们的生活不受重大影响。因此,为人寿保单指定受益人是很重要的。



### 谁是受益人? 为什么拥有指定受益人对您很重要?

指定受益人是\*\*有权获得保险赔偿的人\*\*。



保单可以拥有超过一名受益人。若有超过一名受益人,赔偿金将根据保单持有人在保单合约中阐明的比率来分配。

赔偿金不是受保人的遗产,因此,债权人(若有)不可申索。这仅适用于非穆斯林保单持有人。

穆斯林保单持有人可以指定受益人,唯保险赔偿金将根据回教法律分配。

### 无指定受益人的后果是什么?

若无受益人,保险公司将保留赔偿金,直到您的近亲提供适当的文件,如遗产管理书等,以让保险公司支付赔偿金。此过程可能耗时六个月或更长时间,从而导致您的家人延迟收到赔偿金。



### 如何避免赔偿金延付?



1 确保您的每份保单均有受益人



2 您的保险代理需让您了解指定受益人的重要性



3 请经常检查您的保单受益人名单,并确保您的受益人依然在世。此外,若您的人生阶段有任何变化时,如婚姻状态、添加家庭成员等,也应更新保单受益人名单。

## 请立即指定受益人!

Manulife Insurance Berhad (200801013654 (814942-M)) 是一家依据2013年金融服务法令而获得营业执照,并受马来西亚国家银行管制的公司。其办事处地点处于16<sup>th</sup> Floor, Menara Manulife, 6, Jalan Gelenggang, Damansara Heights, 50490 Kuala Lumpur。

电话: 03 2719 9228 / 2719 9112 传真: 03 2092 2960